
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska 33
64-300 Nowy Tomyśl
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Protokół  Nr 215/2023

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  IO października  2023  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  członkowie  Zarządu  Powiatu,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara

Golon,  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz  oraz  Kierownik

Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  -  Zofia Pacholak  - Laskowska,  zgodnie  z listą

obecności,  która  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecna  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek.

0 godzinie  15.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się  nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  tnuałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  sali gimnastycznej  w Nowym  Tomyślu  (dot.  zgody  dla  Zespołu  Szkół  nr I  w

Nowym  Tomyślu  na  zawarcie  kolejnej  umowy  z Fundacją  SIX Akademią  Futbolu  w

Baranowie).

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 728/GN/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  sali gimnastycznej  w Nowym

Tomyślu.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na przyjęcie  darowizny  nieruchomości

od  Gminy  Miedzichowo  (dot.  zgody  na  przyjęcie  darowizny  nieruchomości  w  celu

utrzymania  dróg  publicznych  - powiatowych).

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 729/GN/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody na

przyjęcie  darowizny  nieruchomości  od Gminy  Miedzichowo.

Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że w  celu  dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Zespołu  do spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności,



-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

-  Poradni  Psychologiczno  -Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomy

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  wnioski  o dokonanie  zmian  w budżecie.

Starosta  zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 730/FN/2023  w sprawie zmiany budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  obniżenia  ceny  wywoławczej  za zbycie  stada krów

mlecznych  oraz  jałowic  cielnych  wobec  braku  zainteresowanych  zakupem  w pierwszym

postępowaniu  przetargowym.

Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 731/PCUW/2023  w sprawie  obniżenia  ceny

wywoławczej  za zbycie  stada  krów  mlecznych  oraz jałowic  cielnych  wobec braku

zainteresowanych  zakupem  w  pierwszym  postępowaniu  przetargowym.

Ad.5.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego:

a)  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

-  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  wnioski  o dokonanie  zmian  w budżecie.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww. projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.
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b)  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023  -  2034

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zmienia  się Wieloletnią  Prognozę  Finansową

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034  w zakresie  dochodów  i wydatków  bieżących,

dochodów  i wydatków  majątkowych,  wyniku  budżetu,  przeznaczenia  nadwyżki  lub  sposobu

finansowania  deficytu,  przychodów  i rozchodów  budżetu,  kwoty  długu  oraz  sposobu

sfinansowania  spłaty  długu.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.

c)  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Programu  usuwania  azbestu  i wyrobów

zawierających  azbest  z terenu  powiatu  nowotomyskiego  na lata  2023  - 2032"

Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  -  Zofia  Pacholak  -  Laskowska

poinformowała,  że w  celu  określenia  ilości  azbestu  i wyrobów  zawierających  azbest  na terenie

powiatu  nowotomyskiego  przeprowadzono  szczegółową  analizę  danych  zebranych  w Bazie

Azbestowej  systematycznie  uzupełnianej  przez  Wójtów,  Burmistrzów  oraz  Marszałka

Województwa  Wielkopolskiego.  Zebrane  dane  były  podstawą  do  opracowania

przedmiotowego  Programu.  Do 2032  roku  planowane  jest  usunięcie  azbestu  z obiektów

należących  Powiatu,  w pierwszej  kolejności  ze szkoły  w Trzciance.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?

Członek  Zarządu  Patryk  Kąkolewski  zapytał,  czy  na obwodzie  drogowym  w Opalenicy

także  jest  azbest?

Pani  Kierownik  odpowiedziała,  że musi  to  sprawdzić.

Starosta  zapytał,  czy  są jeszcze  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Rocznego

programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi

oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok

2024"

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na  sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.
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e)  projektu  uchwały  w sprawie  zobowiązania  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  do

indywidualnego  określania  warunków  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  na rzecz

ich  użytkowników  wieczystych

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -Jolanta  Budzisz  poinformowała,

że na podstawie  przepisów  o gospodarce  nieruchomościami  rada,  w drodze  uchwały,  określa

szczegółowe  warunki  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  na  rzecz  ich użytkowników

wieczystych  albo  zobowiązuje,  w drodze  uchwały,  organ  wykonawczy  do indywidualnego

określania  tych  warunków  w drodze  zarządzenia.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.

f)  projektu  uchwały  w sprawie  zasad  przeznaczenia  do sprzedaży  nieruchomości

gruntowych  oddanych  w użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych

sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  na rzecz  ich użytkowników  wieczystych

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -jolanta  Budzisz  poinformowała,

że przeznaczenie  do sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  stanowiących  własność  Powiatu

Nowotomyskiego  na rzecz ich użytkowników  wieczystych,  odbywa  się  na zasadach  oraz

według  wytycznych  sprzedaży  określonych  w przedmiotowej  uchwale.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na LII sesję  Rady  Powiatu.

g)  sprawozdania  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w  Powiecie

Nowotomyskim  oraz  informacji  o funkcjonowaniu  szkół  i placówek  oświatowych

niepublicznych

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do sprawozdania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  sprawozdania  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  sprawozdanie  jako  materiał  na LII sesję  Rady

Powiatu.

Ad.6.  Zawiadomienie  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  I  w  Nowym  Tomyślu  o zamiarze  zawarcia

umowy  najmu  sali  gimnastycznej  z Akademią  Piłkarską  Reissa  w celu  prowadzenia  zajęć

sportowych.

Starosta  poinformował,  że Dyrektor  Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu  pismem  z

dnia  26 września  br.  zawiadomił  o zamiarze  zawarcia  umowy  najmu  sali  gimnastycznej  w celu

prowadzenia  zajęć  sportowych.  Wniosek  złożyła  Akademia  Reissa.

Starosta  zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do  ww.  zawiadomienia?

Zarząd  Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.
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Ad.6.  Sprawy  bieżące:

a)  wniosek  Prezesa  Stowarzyszenia  "Rodzinka"  o wyznaczenie  spotkania  z Radą

Powiatu  Nowotomyskiego  w celu  realizacji  powstania  nowego  Środowiskowego

Domu  Samopomocy

Wicestarosta  poinformował,  że Stowarzyszenie,  które  złożyło  wniosek  było  również  na

rozmowie  z Gminą  Nowy  Tomyśl.  Gmina  chciałaby  przekazać  grunt  pod  budowę.  Wicestarosta

dodał,  że wniosek  mógłby  być  przedstawiony  na Komisji  Zdrowia.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do przedmiotowego  wniosku?

W  wyniku  dyskusji  Zarząd  postanowił,  aby  po  decyzji  Gminy  Nowy  Tomyśl  odnośnie

możliwości  przekazania  gruntu,  przedmiotowym  tematem  zajął  się Dyrektor  Powiatowego

Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu.  Po wypracowaniu  konkretnych  działań

zorganizowane  zostanie  spotkanie  z zainteresowanymi  radnymi.

b)  stanowisko  Zarządu  Powiatu  dot.  wezwania  dot.  umowy  nr  ZP.273.3.2022  z dnia  3

marca  2022  r. w celu  wykonywania  zadania  - przebudowy  pasa  drogowego  drogi

powiatowej  nr  1881P  Brody  - Turowo  (ll  etap)  oraz  drogi  powiatowej  nr  2734P  Brody

- granica  powiatu

Starosta  przedstawił  przedmiotowy  temat  i zapytał,  czy  są pytania?

W  wyniku  dyskusji  Zarząd  stanął  na  stanowisku,  iż  obowiązek  poniesienia

dodatkowych  kosztów  musiałby  wynikać  nie  z ugody  zawartej  w wyniku  postępowania

mediacyjnego  przed  Sądem  Polubownym  przy  Prokuratorii  Generalnej  Rzeczpospolitej

Polskiej,  lecz z orzeczenia  tego  Sądu,  po przeprowadzeniu  postępowania  arbitrażowego.

Takie  stanowcze  orzeczenie,  zdaniem  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego,  mogłoby

umożliwić  skuteczne  domaganie  się dalszej  partycypacji  Skarbu  Państwa  w finansowaniu

zwiększonych  kosztów  orzeczonych  przez  Sąd  Arbitrażowy.

c)  zajęcie  stanowiska  w sprawie  odstąpienia  od umowy

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  - Jolanta  Budzisz  zapoznała

Zarząd  z wnioskiem  Rzeczoznawcy  Majątkowego  dotyczącym  realizacji  umowy  nr

GN.272.11.2023  z dnia  17  lipca  2023  r.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?

W wyniku  dyskusji  Zarząd  postanowił  odstąpić  od umowy  sporządzenia  operatów

szacunkowych  niezbędnych  do  przeprowadzenia  aktualizacji  opłat  rocznych  dla

nieruchomości  Skarbu  Państwa  podtrzymując  jednocześnie  wysokość  kary  umownej.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  z obecnych  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  17.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY ZARZADU

Protokolant:

Agnieszka  Henicz

Andrzej  Wilkoński
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